



Editor

Klaus Kietzmann

Tel. 0611/89 06 14 8

e-mail: editor@eaasdc.de

Dear Bulletin readers,

In September 2005 we celebrated 50 years of EAASDC. Now it's ECTA's turn with the jubilee special dance "50 Years ECTA" in Suhl in Thuringia. Happy Birthday.

*

Our Insurance Assistant Peter Felsch sent me an updated version of the insurances. In the middle of this Bulletin you will find the overview of the club insurances to detach and to collect in your club folder.

*

In the word "deadline" the word "death" is hidden which means "end" in this context. Some authors of articles and applicants for advertisements don't think so:

- Oops it's already the 21st May ... Though if you can make it possible we would like to run an advertisement...
- Our contribution is still in progress; sorry it will reach you a couple of days after deadline...
- I know this is a little late...

Please consider: Anything reaching me after deadline can only be incorporated into the current Bulletin in exceptional cases.

*

See you soon in a square or in a round dance circle.

Liebe Leserinnen und Leser,

Im September 2005 feierten wir 50 Jahre EAASDC. Nun ist ECTA an der Reihe mit dem Jubiläumsspecial „50 Years ECTA“ in Suhl in Thüringen. Herzlichen Glückwunsch.

*

Unser Staff Member Versicherungen Peter Felsch hat eine aktualisierte Version der Versicherungen geschickt. In der Mitte dieses Bulletins findet Ihr die Übersicht über die Club-Versicherungen zum Heraustrennen und Abheften in Euren Clubunterlagen.

*

Im Begriff „Redaktionsschluss“ steckt das Wort „Schluss“, also Ende. Manche Verfasser von Artikeln und Auftraggeber, die Anzeigen schalten möchten, sehen das leider nicht so:

- Hoppla es ist schon der 21. Mai ... Also, wenn ihr es noch schafft, möchten wir gerne noch eine Anzeige schalten...
- Unser Beitrag ist in Arbeit, er kommt leider erst ein paar Tage nach Redaktionsschluss...
- Ich weiß, es ist schon ein bisschen spät...

Bitte bedenkt: Alles, was nach dem Redaktionsschluss bei mir eintrifft, kann nur in Ausnahmefällen noch im aktuellen Bulletin berücksichtigt werden.

*

Bis bald in einem Square oder Round Dance circle.

Klaus

Klaus Kietzmann

EAASDC Bulletin Editor

Deadline for / Redaktionsschluss für das August-Bulletin: 10th July / 10. Juli